
RADA IUIEJSKA
W KOLBUSZOWEJ

Protok6l Nr 4/20

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji VIII kadencji Rady Miejskiej
w Kolbuszowej, odbytego w dniu 14 grudnia 2020 roku o godz. 14:30

w budynku Fundacji na Rzecz Kultury Fizycznej i Sportu w Kolbuszowej
przy ul. Wolskiej 2.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodniczqcy Komisji P. Miroslaw Kaczmarczyk.
W posiedzeniu udzial wziglo szeSciu czlonk6w Komisji (nieobecny radny P. Roman Z1bczyk)
oraz zaproszeni goScie, co potwierdza zil.qczona do protokolu lista obecnoSci. Porzqdek obrad
Komisj i przedstawia sig nastgpuj4co:

1. Przyjgcie porz4dku obrad Komisji.
2. Analizaprojektu budzetu gminy Kolbuszowana2)2l rok.
3. Sprawy r62ne.

Adl

Komisja glosami za-,6,przeciw- 0, wstrzymuj4cych sig- 0, przylElaproponowany porz4dek
obrad.

Ad2

Projekt uchwaly budzetowej gminy Kolbuszowa na 2021 rok przedstawil Skarbnik P. Jacek
Mroczek. Projekt stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu. Skarbnik zapoznal czlonk6w
Komisji z kwotami dochod6w i wydatk6w planowanych na 2021 rok, podal r6wnie2 v'rykaz
planowanych wazniejszych inwestycji do realizacji w przyszlym roku.

W trakcie posiedzenia radny P. Piotr Panek zapytal czy przesLano odpowiedL na wniosek
mieszkaric6w gminy w sprawie doposazenia skateparku w Kolbuszowej.

Burmistrz wyjaSnil, ze planowane jest zorganizowanie spotkania z przedstawicielami grupy
mieszkafrc6w w tej sprawie.

Radna P. Barbara Bochniarz zaapelowala o wykonanie sitowni na wolnym powietrzu na terenie
Fundacji naRzecz Kultury Fizycznej i Sportu.

Radny P. Stanislaw Rumak zapytal o mozliwoSciprzylqczenia Widelki do sieci kanalizacyjnej
gminy Glog6w Mlp.

Burmistrz poinformowal, ze obecnie gmina Kolbuszowa czeka na zgodg ze strony gminy
Glog6w Mip. na ewentualne przylqczenie wsi Widelka do sieci kanalizacyjnej.

Radny P. Piotr Panek zapytal. o sprawg wniosku o dofinansowanie zadania zwiqzanego
rozbudowq szkoly specjalnej w Kolbuszowej Dolnej.

Burmistrz wyjaSnii, 2e gmina pozyskala Srodki z Rz4dowego Funduszu Inwestycji Lokalnych
w kwocie 15 000 000 zl,jednak sq one stricte skierowane na przebudowg sieci kanalizacyjnej
w dzielnicy przemyslowej Kolbuszowej w obszarze ulic: Rzeszowskiej, Kolejowej,
Towarowej, Handlowej i Wiktora (5 mln zl) oraz na rozbudowg i modernizacjg istniejqcej

oczyszczalni Sciek6w w Kolbuszowej Dolnej (10 mln zl). Nie udalo sig pozyskai funduszy na

rozbudowg szkoly specjalnej z tego programu. Zlohono natomiast wniosek do Funduszu

Rozbudowy, jednak s4 to Srodki unijne i decyzje w tej sprawie nie zostaly jeszcze podjgte.

Radny P. Miroslaw Kaczmarczyk zaapelowal o wykonanie remontu starej czg6ci budynku
szkoly podstawowej nr 2 oraz przygotowanie dokumentacji projektowej na budowg placu

targowego w Kolbuszowej.



Burmistrz poinformow al, Ze bEdqpodejmowane prace zwtqzane z remontem czqSci tej szkoly'

w kwestii plu", targowego ankieia w tej sprawie zakohczyla sig remisem. Mieszkaricy gminy

w czgsci opowiadali sig-za utworzeniem tylko jednego placu, a czElc za pozostawienie obu

plac6w targowych, tak jak do tej pory. Temat ten bqdzie analizowany.

Ad3

W punkcie sprawy rolne radny P. Michal Karku podjll dyskusig na temat koszt6w amortyzacir

sieci kanalizacylnei po jej wykonaniu w ramach POiS.

Posiedzenie zakohczono o godz. I 5: 1 0.

Na tym protokol zakohczono. t n
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